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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
06/01/2022 19:30h,   TEAMS 

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: G. Juwet1 (voorzitter), Claude Kriescher (administrateur financier), Stefan De Keijser 

(verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Dirk Cocquyt, Paul Lagae 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Frédérick Vandenbemden, Dominique Reterre (présidente FVWB ai) 
o Commissies / commissions: Frank Desmet (MNC), Arturo Di Giacomo (NSC-CNA), Leo Bergmans (LIGD) 
o Verontschuldigd / excusé : Daniel Van Daele (procuration à Denis Van Bever), Denis Van Bever (procurations à 

Claude Kriescher et Frédérick Vandenbemden) 
 
 

Commissies / commissions 
  

 
1. MNC ( Frank Desmet) 
 

De punten 1.1. tot 1.3. zijn antwoorden op 
door Paul gestelde vragen. 

 
1.1.  Overzicht sancties heenronde: De MNC deelde 

1 forfait uit en 2 aanrekeningen voor niet-
COVID gerelateerde wedstrijdverplaatsingen. 
Drie spelers staan dicht bij een officiële sanctie. 

1.2. Frank bevestigt dat de MNC kernspelerslijsten 
opvolgt. 

1.3. Het uitschrijven artikel 10.2 van het RIO (MNC) 
is een prioritaire taak. De verdeling van 
administratieve taken tussen de MNC enerzijds 
en de secretariaten VB, VV & FVWB of extra 
vrijwilligers anderzijds zal deel uitmaken van 
het artikel. Het MNC zal een voorstel indienen. 
Frédérick suggereert een uitbreiding van de 
MNC tot zes personen. Woensdag e.k. heeft de 
volgende MNC-vergadering plaats waarop dit 
punt zal besproken worden. 

1.4. Net zoals vorig jaar voorziet MNC een COVID-
scenario voor de finales van de Beker van België.  
Als de gekwalificeerden omwille van COVID niet 
kunnen deelnemen aan de finales worden zij 
vervangen door de verliezende halvefinalisten.   
Als die ook niet kunnen spelen voorziet het 
scenario  de oproeping van de verliezende 
kwartfinalisten. Ook behoudt het MNC het COVID-
testprotocol dat vorig jaar uitgewerkt werd. 

1.5. De procedure voor het uitstellen van wedstrijden 
door COVID dient constant aangepast te 
worden. De COVID-cel volgt het beleid ( 
bepaald door VSF en AISF) op de voet en 
adviseert het MNC.  

1.6.  Met een geheime online poll (23/12) keurde de 
Raad de nieuwe samenstelling van de MNC goed: 

• Frank DE SMET : voorzitter 

• Michel LOPPE : lid 

• Peter MEERTS : lid 

• Didier VANLEEUW : lid 
  

 
1. MNC (Frank Desmet)  
 

Les sections 1.1. à 1.3. sont des réponses aux 
questions posées par Paul. 

 
1.1.  Aperçu des sanctions du premier tour : La MNC 

a prononcé 1 forfait et appliqué 2 pénalités pour 
des reports de match non liés au COVID. Trois 
joueurs sont proches d'une sanction officielle. 

1.2. Frank confirme que la MNC suit les listes de 
force. 

1.3. La rédaction de l'article 10.2 par la MNC est 
une tâche prioritaire. La répartition des 
tâches administratives entre la MNC d'une 
part et les secrétariats VB, VV & FVWB ou 
des volontaires supplémentaires d'autre part 
sera traitée dans l'article. La MNC soumettra 
une proposition. Frédérick suggère 
d'étendre la MNC à six personnes. La 
prochaine réunion de la MNC aura lieu 
mercredi pour discuter ce point. 

1.4. Comme l'année dernière, la MNC propose un 
scénario ‘COVID’ pour les finales de la Coupe de 
Belgique.  Si les qualifiés ne peuvent pas 
participer aux finales en raison du COVID, ils sont 
remplacés par les demi-finalistes perdants. Si 
ceux-là sont aussi empêchés, le scénario prévoit 
la convocation des quart-de-finalistes perdants. 
La MNC maintient également le protocole de test 
COVID élaboré l'année dernière. 

1.5. La procédure de report des matches à cause du 
COVID doit être constamment adaptée. La cellule 
COVID suit de près la politique (déterminée par 
VSF et AISF) et conseille la MNC.  

 
1.6.  Par un vote secret en ligne (23/12), le Conseil a 

approuvé la nouvelle composition de la MNC : 

• Frank DE SMET : Président 

• Michel LOPPE : membre 

• Peter MEERTS : membre 

• Didier VANLEEUW : membre 
  

 
1 Guy vervoegde de vergadering bij de bespreking van punt 1.4. – Guy rejoignait la réunion lors de la discussion du point 1.4. 
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2      NSC (Arturo Di Giacomo) 
 
2.1  Kandidaat internationaal scheidsrechter Robin 

Schoenmakers slaagde met glans in de 
afsluitende tests van zijn vorming in Italië.   

2.2. Het WEVZA tornooi in Herentals verloopt naar 
wens. 

2.3. Door COVID zijn er veel afzeggingen van 
scheidsrechters. Gelukkig vinden de aanduiders 
steeds een oplossing. 

2.4.  Verwijzend naar het besluit van het college van 
voorzitters van 18/11 pleit Arturo voor een 
regelgevende rustperiode zodat de vernieuwde 
NSC kan werken binnen de toen vastgelegde 
krijtlijnen. De interne communicatie binnen de 
NSC wordt op punt gesteld. 

2.5. Op vraag van Paul en Jean-Paul zal de NSC de 
gemiddelde kost van de arbitrage tijdens de 
heenronde berekenen voor de clubs in NAT2 & 
NAT3 (D&H). De onderliggende vraag is of de 
competitie-hervorming een invloed heeft op het 
kostenplaatje voor de clubs. Belangrijk is ook dat 
de compensatiekas aan einde seizoen de 
verschillen tussen clubs zal neutraliseren.  Arturo 
overweegt om Kurt in te schakelen voor het 
opstellen van de statistieken & het masterplan.  

2.6  De kost van de arbitrage naar de clubs is een 
aspect wat zwaar doorweegt bij de clubs. De raad 
van bestuur vraagt aan de commissie om de 
inspanningen naar kostenbeperking (samen 
rijden van scheidsrechters en dergelijke) verder te 
zetten naar de toekomst. 

 
3.     LIGD (Leo Bergmans) 
 
3.1.  De halve finales van de beker werden node 

zonder publiek gespeeld. De clubs vragen 
daarom of de beide vleugels (waar de kost 
gefactureerd wordt)  de deelnamekost (400 EUR) 
kan kwijtschelden. VV en FVWB zullen dit 
bespreken op hun respectieve raden van bestuur. 
De uiteindelijke gezamenlijke beslissing zal op 
het niveau VB genomen worden tijdens de 
volgende RvB. 

3.2. Verschillende clubs investeren in hun zaal, of 
overwegen dit te doen, met het oog op de 
homologatie voor de liga volgend jaar.  Gezien 
deze bijzondere omstandigheden vraagt Leo of 
de federatie kan beloven dat er dit jaar geen daler 
is. De Raad van Bestuur antwoordt dat het 
competitiereglement van kracht is en dat er 
steeds een barragewedstrijd zal gespeeld worden 
tussen de laatste van de Liga en de twee uit 
Nat1. De kampioen van Nat1 is een verplichte 
stijger, de tweede kan opteren om te stijgen na 
winst van de barragewedstrijd. 

3.3. De raad bespreekt de moeilijke situatie van 
Jaraco LVL Genk. Geplaagd door ziekte & 
COVID heeft de club enkele misstappen begaan. 
Zeker na de afgelaste CEV-Challenge Cup  
wedstrijd (24/11/2021, 1/16 finales) tegen Hermes 
Oostende verzaakte de club aan haar 

 
2 NSC (Arturo Di Giacomo) 
 
2.1 Le candidat arbitre international Robin 

Schoenmakers a passé avec brio les tests qui 
clôturaient sa formation en Italie.   

2.2. Le tournoi WEVZA à Herentals se déroule 
comme prévu. 

2.3. A cause du COVID, il y a beaucoup de résiliations 
chez les arbitres. Heureusement, les 
désignateurs trouvent toujours une solution. 

2.4.  Se référant à la décision du collège des 
présidents du 18/11, Arturo plaide pour une 
période de repos réglementaire afin que la CNA 
renouvelée puisse travailler dans le cadre établi 
ce jour là. La communication interne au sein de 
la CNA est en cours d'amélioration. 

2.5. A la demande de Paul et Jean-Paul, la CNA 
calculera le coût moyen de l'arbitrage pendant le 
premier tour pour les clubs en NAT2 & NAT3 
(D&H). La question sous-jacente est de savoir si 
la réforme de la compétition a un impact sur les 
coûts pour les clubs. Il est également important 
que le fonds de compensation à la fin de la 
saison neutralise les différences entre les clubs.  
Arturo envisage de confier à Kurt la préparation 
des statistiques et du plan directeur.  

2.6 Le coût de l'arbitrage pour les clubs est un aspect 
qui pèse lourdement chez les clubs. Le Conseil 
d'administration demande à la commission de 
poursuivre à l'avenir les efforts de réduction des 
coûts (co-voiturage des arbitres, etc.). 

 
 
3. LIGD (Leo Bergmans) 
 
3.1.  Les demi-finales de la coupe ont été jouées sans 

public. Les clubs demandent donc si les deux 
ailes (où le coût est facturé) peuvent renoncer 
aux frais de participation (400 euros). VV et 
FVWB en discuteront lors de leurs conseils 
d'administration respectifs. La décision conjointe 
finale sera prise au niveau de Volley Belgium lors 
du prochain CA. 

 
3.2. Plusieurs clubs investissent dans leur salle, ou 

envisagent de le faire, en vue d'une homologation 
pour la ligue l'année prochaine.  Compte tenu de 
ces circonstances particulières, Leo demande si 
la fédération peut promettre qu'il n'y aura pas de 
descendant cette année. Le CA répond que le 
règlement de la ligue est en vigueur et qu'il y aura 
toujours un match de barrage entre le dernier de 
la ligue et le deuxième de Nat1. Le champion de 
la Nat1 a l’obligation de monter tandis que le 
second peut choisir de monter après avoir gagné 
le match de barrage. 

3.3. Le conseil d'administration discute de la situation 
difficile de Jaraco LVL Genk. Plombé par la 
maladie et le COVID, le club a fait quelques faux 
pas. Surtout après l'annulation du match de la 
CEV-Challenge Cup (24/11/2021, 1/16 de finale) 
contre Hermes Oostende, le club a manqué à 
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verplichtingen. Het CEV sanctioneerde de club 
met een forfait. Claude, Guy en Arturo kwamen 
tussenbeide om grotere financiële impact te 
voorkomen. De imagoschade voor het Belgische 
volleybal is reëel. Leo neemt het probleem ter 
harte. De volgende Ligavergadering is op 18/01. 

ses obligations. La CEV a sanctionné le club par 
un forfait. Claude, Guy et Arturo sont intervenus 
pour éviter un impact financier plus important. 
Les dommages causés à l'image du volley-ball 
belge sont réels. Leo prend le problème à cœur. 
La prochaine réunion de la Ligue est le 18/01. 

 

 
RvB/CA 

  

 
1.    Financies 
 
1.1. Claude bevestigt de verhuis op 01/07/2022 vanuit 

Huart Hamoir 48 naar de HIVE5 ( Sint 
Michielswarande 30, 1040 Etterbeek).  Het 
telefoonnummer van Volley Belgium is intussen 
al veranderd naar een mobiel nummer 0470 / 45 
13 16. 

1.2. Volgens de eerste schattingen sluit Volley 
Belgium het jaar 2021 af met een positief saldo  
van 6.000 à 8.000 Euro.  

 
2.   VARIA 
 

De punten 2.1 tem 2.3. werden aangedragen 
door Paul. 

 
2.1  Statuten noch huishoudelijk reglement voorzien 

momenteel in een besluitvorming per e-mail. Elke 
beslissing zo genomen zal daarom genotuleerd 
worden in de daaropvolgende vergadering van 
de RvB (zoals dit verslag de unaniem 
goedgekeurde samenstellingen van MNC & NSC 
vermeldt). Fred meldt dat de wet dergelijke 
besluitvorming wel voorziet, zeker in geval van 
extreme urgentie. Guy zal Toon om advies 
vragen.  

2.2.  Het uitstellen van een RvB berokkent soms meer 
problemen dan het oplost. De Raad zal daarom 
maximaal houden aan haar vergaderingen op de 
derde donderdag van de maand.  Het 
secretariaat zal een kalender voor 2022 
voorstellen (zie onderaan dit verslag), met 
uitzondering van de vakantiemaanden juli en 
augustus waarvoor de afspraken in mei of juni 
zullen gemaakt worden.  

2.3.  Het RIO (art 6.7.§1)  voorziet dat de 
ontwerpverslagen van de RvB binnen de drie 
werkdagen verzonden wordt naar de deelnemers 
voor eventueel commentaar. Het ontwerp wordt 
opgesteld door de secretaris en de voorzitter. De 
Raad vraagt om meer respect van de 
vastgelegde termijn. Tevens dienen 
commentaren van bestuurders, bij ontstentenis 
van tegenvoorstellen binnen de drie werkdagen, 
opgenomen te worden in de notulen. 

2.4.  Aanpassing RIO, art 10.3 (NSC) 
Op 18/11 keurde het college van voorzitters de 
ontwerptekst ‘Juwet/Kriescher’ goed, zodat de 
NSC terug aan het werk kon.  

 
1.    Finances 
 
1.1. Claude confirme le déménagement du 

secrétariat le 01/07/2022 de Huart Hamoir 48 
à HIVE5 ( Cours Saint Michel 30, 1040 
Etterbeek).  Le numéro de téléphone de 
Volley Belgium a déjà été changé en un 
numéro mobile 0470 / 45 13 16. 

1.2. Selon les premières estimations, Volley Belgium 
clôture l'année 2021 avec un solde positif de 
6.000 à 8.000 euros.  

 
2.   DIVERS 
 

Les points 2.1 à 2.3. ont été introduits par Paul. 
 
 
2.1   Ni les statuts ni le règlement intérieur ne 

prévoient actuellement la prise de décisions par 
courrier électronique. Toute décision ainsi prise 
devra donc faire l'objet d'un procès-verbal lors de 
la réunion suivante du CA (ainsi, le présent 
rapport mentionne les compositions de la MNC et 
la CNA approuvés à l'unanimité). Fred rapporte 
que la loi prévoit effectivement une telle prise de 
décision, notamment dans les cas d'extrême 
urgence. Guy demandera conseil à Toon.  

2.2.  Le report d'un CA cause parfois plus de 
problèmes qu'il n'en résout. Le Conseil s'en 
tiendra donc, dans la mesure du possible, à ses 
réunions du troisième jeudi du mois.  Le 
secrétariat proposera un calendrier pour 2022 
(voir en bas de ce rapport), à l'exception des 
mois de vacances de juillet et août pour lesquels 
les propositions seront faites en mai ou juin.  

 
2.3.  Le ROI (art 6.7.§1) prévoit que les projets de 

rapports des CA sont envoyés aux participants 
pour commentaires éventuels dans les trois jours 
ouvrables. Le projet est préparé par le secrétaire 
et le président. Le Conseil demande que le délai 
fixé soit mieux respecté. De même, les 
observations des administrateurs, en l'absence 
de contre-propositions dans les trois jours 
ouvrables, doivent figurer au procès-verbal. 

 
2.4.  Ajustement ROI, art 10.3 (CNA) 

Le 18/11, le Collège des Présidents a approuvé 
le projet de texte "Juwet/Kriescher", afin que la 
CNA puisse se remettre au travail.  



4 
 

Met een online poll ( 28/11) werd de samenstelling 
van de vernieuwde NSC goedgekeurd  : 

• Arturo Di Giacomo : voorzitter 

• Geert Blyaert : ondervoorzitter 

• Kurt Mariën : LSC 

• Christian Didembourg : CFA 

• Michel Mestdagh : lid 

• Patrick Brogniet : lid 
 
Niettemin is met voorgaande het dossier niet 
afgesloten, daar een finale consensustekst 
‘Kriescher-Lagae’ op 18/11 niet ter goedkeuring  
kon voorgelegd worden (zie RvB 18/11, punt 2.1). 
 
De Raad beslist om over te gaan tot een 
stemming over de consensustekst ‘Kriescher-
Lagae’ (die inhoudelijk amper verschilt van de 
tekst ‘Juwet-Kriescher’). De Raad keurt de 
consensustekst ‘Kriescher-Lagae’ goed met vier 
stemmen voor, drie stemmen tegen en één 
onthouding. Deze tekst zal worden opgenomen 
in het RIO. 
 

2.5.  Dossier Venezuela (zie RvB 21/10, punt 2.1.) 
In de hoop om het hotel te kunnen betalen zijn 
verschillende strategieën opgestart: 

• De Venezolaanse federatie beloofde koeriers 
te sturen met cash geld (geen nieuws) 

• Iemand suggereerde om beroep te doen op 
de overheid  

• Het FIVB zou het geld afhouden van 
eventueel prijzengeld waarop Venezuela recht 
heeft (wordt gevolgd door Geert) 

 
De FIVB-strategie lijkt het meest realistische. Lukt 
dat niet dan richten we ons naar de overheid. 
 

2.6.  Nieuwe wet ‘verenigingswerk’ (zie meeting 
‘fiscaliteit’ 28/04/2021) 
Deze wet is sinds 01/01/2022 van kracht, en 
Volley Belgium zal zich moeten aanpassen.  
Om advies in te winnen contacteert VV het VSF 
en FVWB het AISF.  
 

2.7  Namens FVWB vraagt Dominique om een 
convenant af te sluiten tussen FVWB met VV 
inzake het beheer van Nationale Ploegen 
(jeugd en seniors).  Jean-Paul meldt dat 
samenwerking tussen FVWB en VV vandaag 
reeds een feit is (veelvuldige contacten tussen 
Herman en Koen Hoeyberghs), maar dat de 
werking van Topvolley Belgium werd 
gedelegeerd aan Volley Vlaanderen die er 
noodzakelijkerwijze dan ook alle lasten en 
lusten van op zich neemt.  

 
2.8 Guy geeft wat verdere toelichting met betrekking 

tot het juridisch onderzoek door het 
Bondsparket rond de case van Gert Vande 
Broek.  

 
 

Avec un vote en ligne (28/11), la composition de 
la CNA renouvelée a été approuvée : 

• Arturo Di Giacomo : président 

• Geert Blyaert : vice-président 

• Kurt Mariën : LSC 

• Christian Didembourg : CFA 

• Michel Mestdagh : membre 

• Patrick Brogniet : membre 
 

Néanmoins, ce qui précède ne clôt pas l'affaire, 
car un texte de consensus final "Kriescher-
Lagae" n'a pas pu être soumis à approbation le 
18/11 (voir CA 18/11, point 2.1). 

 
Le Conseil décide de procéder à un vote sur 
le texte de consensus "Kriescher-Lagae" (qui, 
sur le plan du contenu, ne diffère guère du 
texte "Juwet-Kriescher"). Le Conseil approuve 
le texte de consensus "Kriescher-Lagae" par 
quatre voix pour, trois contre et une 
abstention. Ce texte sera inclus dans le ROI. 

 
2.5.  Dossier Venezuela (voir CA 21/10, point 2.1.) 

Dans l'espoir de pouvoir payer l'hôtel, plusieurs 
stratégies ont été initiées : 

• La fédération vénézuélienne a promis 
d'envoyer des coursiers avec de l'argent 
(dossier sans nouvelles) 

• Quelqu'un a suggéré de faire appel au 
gouvernement  

• La FIVB retiendrait l'argent de tout prix 
auquel le Venezuela a droit (dossier suivi 
par Geert). 

 
La stratégie de la FIVB semble la plus réaliste. Si 
cela échoue, nous nous tournerons vers le 
gouvernement. 

2.6.  Nouvelle loi sur le travail associatif (voir réunion 
sur la fiscalité 28/04/2021) 
Cette loi est en vigueur depuis le 01/01/2022 et 
Volley Belgium devra s'y adapter.  En vue 
d’obtenir des conseils, VV contactera le VSF et la 
FVWB l'AISF.  

 
2.7 Au nom de la FVWB, Dominique propose un 

accord entre la FVWB et VV concernant la 
gestion des équipes nationales (jeunes et 
seniors).  Jean-Paul réplique que la 
coopération entre FVWB et VV est déjà un fait 
aujourd'hui (contacts fréquents entre Herman 
et Koen Hoeyberghs), mais que le 
fonctionnement de Topvolley Belgium a été 
délégué à Volley Vlaanderen qui en assume 
donc nécessairement toutes les charges et 
tous les bénéfices.  

 
2.8 Guy élabore sur l'enquête judiciaire menée 

par le parquet fédéral sur le cas de Gert 
Vande Broek.  
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Volgende vergaderingen  
 
De volgende RvB : 20/01 om 19u30 per TEAMS 
 
Voorstel voor de RvB kalender van 2022 
 

• 17/02,  

• 17/03,  

• 21/04,  

• 19/05,  

• 16/06 (ook AV),  

• 15/09, 

• 20/10, 

• 17/11, 

• 15/12 

 
Prochaines réunions  
 
Le prochain CA : 20/01 à 19h30 par TEAMS 
 
Proposition pour le calendrier des CA de 2022 
 

• 17/02,  

• 17/03,  

• 21/04,  

• 19/05,  

• 16/06 (également AG)  

• 15/09, 

• 20/10, 

• 17/11, 

• 15/12 
 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 
 
 


